

《单词百科:galactic是什么意思?galactic怎么发音?galactic的解释和用法》

英语单词galactic是什么意思?galactic怎么读?galactic怎么发音?简答网为您整理了galactic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



galactic怎么读

galactic的读音:[g ə ' læk t ɪ k]

galactic的意思

1、adj.银河的;星系的;

galactic的相关词组

1、galactic nebula 银河星云;

galactic的近义词

- 1、 **astronomical** adj.天文学的;极其巨大的;
- 2、 **colossal** adj.巨大的;异常的;
- 3、 **enormous** adj.巨大的;极大的;
- 4、 **extensive** adj.广阔的, 广大的;范围广泛的;[物]广延的;[逻]外延的;
- 5、 **gargantuan** adj.巨大的, 庞大的;

galactic的双语例句

- 1、 The galactic affinity for material in the universe, the black hole.

宇宙中对物质具有极大吸引力的地方, 即黑洞.

- 2、 The essential requirement is the toable to carry out continuous observations of the galactic bulge.

基本的要求是能对银河核球进行连续观测的能力.

- 3、 Black hole mass increases with galactic bulge mass.

黑洞聚集物与星系聚集物共同增长.

- 4、 Second, the Galactic Brotherhood will assist you in the conversion of energy.

其次, 星际的手足情谊将协助你能量的转变.

- 5、 It'says that the best drink in existence is the Pan Galactic Gargle Blaster.

上面说,现存的酒类中最好的就是“ 泛银河爽口冲击波 ”.

- 6、 Ned's son was observing galactic clusters with a telescope.

内德的儿子当时正在用望远镜观看银河星团.

- 7、 Galactic surveys show that distant galaxies are not as evenly distributed in space as theory predicts.

对银河系的研究表明, 遥远星系在太空中的分布并不像理论所预言的那样均匀。

- 8、 The Pantoran system is part of the Galactic Republic with full Senatorial

representation on Coruscant.

潘托拉星系是银河共和国的一部分,在科洛桑有全职的议员代表.

9、At the Battle of New Bornalex, Galactic Marines made use of prototype space trooper power suits.

在新波纳列克斯战役,银河陆战队使用太空部队动力装的原型.

10、Will Earth pass through the galactic plane in 2012?

地球这颗行星将会在2012年穿过银道面 吗 ?

11、Astronomers say that the galactic light has been redshifted.

于是天文学家就说星系的光[移].

12、We firmly acknowledge the importance and ity of the i tuition of Galactic Government.

我们坚决认同建立银河系政府的重要性和必要性.

13、The galactic ruler requested that Anakin oversee the evacuation of Jabiim in person.

这位银河系的领袖要求阿纳金亲自负责从贾毕姆(Jabiim)撤军的行动.

14、To get this far the Virgin Galactic project has faced many difficulties.

达到现在的成就,维珍银河项目面临了很多困难.

15、We of the Ashtar Galactic Command thank you for your attention.

我们银河统帅阿斯塔感谢你们的关心.

16、The composition of polyurethane galactic and the interpenetrating polymerization with acrylic ester monomer were researched.

实验对聚氨酯乳液的合成以及与丙烯酸酯单体的互穿聚合进行了研究.

17、Galactic nebulas are masses of diffuse material within our galaxy.

银河星云是我们星系中的一团团弥散物.

18、Hear now the voice of Vrillon, a representative of the Ashtar Galactic Command, speaking to you.

现在倾听Vrillon的声音, 阿斯塔银河统帅的一位代表, 对你们说话.

以上是简答网为您整理的galactic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于galactic的用法、galactic的释义、galactic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/galactic>

